
Beste Arthur, 
  
Je stelde een procesvraag over de gang van zaken rondom de Motielijst. Ik heb op de griffie overlegd 
en kwam tot het volgende antwoord: 
  
Je stelde onder andere de volgende vraag:  
“De constatering dat de motielijst eerder in PS aan de orde komt dan in de commissie, brengt de VVD-
fractie op een procesvraag. Bij statenvoorstellen is er eerst commissiebehandeling en daarna 
bespreking in de Statenvergadering. Waarom is dat in dit geval andersom? Wat is de logica 
hierachter?”  
  
Het antwoord hierop: 
De motielijst is een levend document, dat per vergadercyclus van commissievergaderingen en een 
Statenvergadering wordt geactualiseerd. Moties zijn instrumenten die in een Statenvergadering 
worden gehanteerd. Daarom wordt de motielijst ook door PS vastgesteld. Deze vastgestelde motielijst 
wordt vervolgens ter informatie geagendeerd in de commissies. Er kunnen dan ook opmerkingen over 
gemaakt worden, waarna aanpassingen mogelijk zijn. Eventuele aanpassingen vinden na de 
commissies plaats, ook na overleg met Gedeputeerde Staten (bv. over de vraag in hoeverre een motie 
nu wel / of niet is afgehandeld). Daarna wordt de Motielijst weer ter vaststelling geagendeerd in een 
Statenvergadering et cetera. Daarmee volgt de Motielijst het proces van een Statenvoorstel. 
  
Ik hoop dat het zo helder is. Zo niet, bel of mail me even. 
  
Gegroet, 
  
Johan Dorst 
Commissiegriffier FAC & BEM @SGU 
 


